
Arbeidsgruppemøte Lederne 12.01.22 

Tilstede: Marit, Toril, Inga-Lill, Elin, Lars og Randi 

 

Statusoppdatering/gjennomgang av møtereferat fra sist 

Abakus er i dialog med Hepro ang smartgulv 

Omsorgsboligen bruker ikke Dagsenteret oppe. Retningslinjer er laget (hadde fra før), men 

Omsorgsboliger velger å ikke bruke rommet. 

Kjøkkenet: Det må foreligge en grundig kartlegging og faglig vurdering, slik at retningen kan 

bestemmes før det legges videre planer for kjøkkenet. Dette må også opp som Kommunestyresak. 

Det ligger noe på investeringsbudsjettet for 2024 ift kjøkken. 

Hår/fot-rom: Det er mulig å sette inn større vindu og flytte avsuget inn dit. Gruppa ønsker at det blir 

gjort, Randi varsler Lars. 

Gamle hår/fot kan da brukes som kontorer. Det mangler datauttak på hårrommet, men det kan 

ordnes. Randi varsler Bjørn L. 

Rommene kan brukes (blir nå brukt som teststasjon for ansatte) 

3.etg skal snart ut på anbud, sannsynligvis i februar (internasjonalt pga størrelsen). 

Helsestasjonen er ikke ferdig prosjektert, blir sannsynligvis ila februar. Ligger i investeringsbudsjettet, 

skal opp i Kommunestyret i jan/febr 

Kårstua; er i gang med fundamentering 

Kantine og møterom; er avklart at det kan bestilles i kontrakten på samme arkitekt 

Carporter tas i samme sak som kantine, møterom og Kårstua (både inne og ute). 

Kontorer: Det vil være ledige kontorplasser på Tjønnmosenteret fra 1.juni, når Fjellfysio flytter. 

Bør alle HTV’er ha kontor i Rådhuset? Er det mulig å dele kontor for f.eks HVO og HTV for NSF? Toril 

sjekker. 

Dusj til hjemmeboende; det vil i en periode frem til Utegruppa tar i bruk Kongsheim være nødvendig 

med midlertidige løsninger 

 

 

Ref: Randi 

 

 


